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Zadeva: Tehnične zahteve, dokazila o ustreznosti in načrt gospodarjenja z gradbenimi odpadki 

 

V skladu z 98. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL podajam svetniško vprašanje in 

prosim za ustni odgovor. 

 

Brez čiste pitne vode, ni življenja. Verjamem, da nam je večini v mestnem svetu čista pitna 

voda pomembna in zato z veliko zaskrbljenostjo spremljamo gradnjo kanala C0 čez glavno 

vodonosno območje za mesto Ljubljana. Veliko je še odprtih vprašanj in še več dvoumnih 

odgovorov - tako glede vsebine kot postopkov, kjer uradni odgovori enkrat odsvetujejo gradnjo 

drugič pa gradnje ne odsvetujejo oziroma na potrjujejo potrebe po presoji gradnje. Vendar 

odgovori nikoli ne pomirijo strahu, da bo kanal C0 nekega dne prepustil večje količine 

kontaminirane vsebine. Zdi se, kot kadar zdravnika sprašujemo koliko časa še imamo v 

življenju na razpolago. A tega zdravnik ne ve točno; ve le, tako kot mi, da ta zadnji dan pride.  

 

Glede na zadnja poročanja medijev, ki povzemajo odgovore iz pristojnih ministrstev, da 

dodajanje armiranobetonske kinete ne spreminja bistvenih lastnosti posega, niti ne povečuje 

vplivov tega posega, se še vedno pojavljajo določena vprašanja. Predvsem se danes 

osredotočamo na količino uporabljenega materiala. Glede na to, da armiranega betona 

praviloma naj ne bi kar prosto zakopali v zemljo, se postavlja vprašanje, ali so bili izpolnjeni 

vsi pogoji, da je le-ta gradbeni proizvod ustrezno uporabljen in ali se je s tem materialom, ki ga 

sicer srečamo tudi med gradbenimi odpadki, ravnalo ustrezno. 

 

Moje vprašanje za gospoda župana je: 

 Ali so armiranobetonske kinete skladne s tehničnimi zahtevami, in je bila njihova 

skladnost ugotovljena po predpisanem postopku? Prosim za ustrezna pisna dokazila. 



 

 Ali imajo gradbeni proizvodi, tj. armiranobetonske kinete, dokazilo o ustreznosti, za 

uporabljen namen, ki ga je izdal organ, pooblaščen za ocenjevanje in preverjanje 

nespremenljivosti lastnosti gradbenih proizvodov? 

 Ali je bil ob načrtovanju gradnje kanala C0 pripravljen načrt gospodarjenja z 

gradbenimi odpadki? Prosim tudi za predstavitev tega načrta. 

 Zanima me tudi, kaj priporočate v primeru armiranega betona v velikosti nekaj metrov 

in širine do enega metra, ki nam npr. ostane ob gradnji in očitno, glede na zadnjo 

odločbo, ne potrebuje presoje vpliva na okolje - kje ga lahko zakopljemo, da se 

izognemo potrebi po odvozu? 

  

Lepo pozdravljeni, 

  

                            dr. Tina Bregant, 

                             mestna svetnica 


